



Protokoll från avdelningsstyrelsemöte

Datum 2024-12-05 - 2024-12-06

Plats: Norrköping

Deltagare:

Sanna Norblad, ordförande

Catharina Backelund, studieorg. (via Skype)

Alena Barzngi, ordinarie

Fredrik Bergman, ordinarie

Natalie Schröder, ordinarie

Magnus Blomqvist, vice ordförande

Anna Ahnlund, ordinarie (via Skype)

Christer Blom, ordinarie

Jessica Saverstam, ordinarie

§ 1 Mötets öppnande

Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet. Kort incheckning

§ 2 Fastställande av dagordning och val av granskare

Dagordningen fastställs. Catharina utses till granskare.

§ 3 Föregående mötesprotokoll, 2024-09, 2024-10

Tillägg från konstituerande mötet att tilläggas till detta protokoll:

Styrelsen beslutar att Alena kommer fortsätta vara tillfällig firmatecknare tills

Magnus får sina behörigheter. Därefter läggs protokollen till handlingarna.

§ 4 Interna arbetet

Reflektion från ombudsmötet, laget runt. Styrelsen beslutar att vid nästa ombudsmöte, välja en annan lokal att vara i.

Styrelsen diskuterar mentorskap för ersättarna och vad som kan ingå i uppdraget samt vilken introduktion som ska ges, utifrån ersättarnas olika behov. Mentorerna återkopplar kort efter våra styrelsemöten.

Mentorer: Fredrik/Sebastian, Christer/Sandra, Sanna/Johanna.

Vilken roll/ordning för ersättare tas upp, styrelsen beslutar att ersättare blir kallade enligt valberedningens förslag, i rullande ordning.

Magnus och Sanna presenterar ett förslag på fördelning av uppdrag.

Styrelsen diskuterar och beslutar om uppdragsfördelning för ordinarie ledamöter. Underlaget publiceras på vår hemsida samt läggs i på vår P: katalog.

Sanna tar upp gällande ansökan om delpension kopplat till ansökan om LOM, då det har kommit in ytterst få ansökningar. Sanna lyfter frågan vidare till Ag om den begränsande ansökningstiden för delpension.

Diskussion gällande rättsväsendenätverket, utbildningsgruppen (URV) Anna, Catharina och Natalie utses att delta där fortsättningsvis.



Sanna informerar om kommande möte med övriga ordföringar inom rättsväsendenätverket är den 20 december.

Styrelsen utser Magnus, Catharina och Jessica som registeransvariga.

Styrelsen diskuterar kommande sektionisdagar, föreslås bli en fysisk träff till hösten. Styrelsen kommer att fortsätta med korta digitala avstämningar med sektionerna under våren.

Styrelsen fastställer datum för avdelningsrådet, 27 november 2025 kl. 09.00-12.00 via Skype.

§ 5 Ekonomi

Catharina går igenom ekonomin som är fortsatt god.

Catharina har en inbokad tid den 18 december med Handelsbanken gällande upplägg fullmakt och placering av medel till vår fond.

Beslut: Vid träffar med rättsväsendenätverket står styrelsen för kostnaderna i samband med resor/övernattning/konferens

Två stycken presentkort över från Arbetes museum från ombudsmötet. Jessica får i uppdrag att handla presenter för dessa som kan ges till ex gäst, då de endast är giltiga i ett år.

Studiematerial/inköp av böcker tas upp av Natalie. Beslut: Styrelsen beslutar att köpa in 5 ex av Skyddsombudsrådet och 5 ex av Arbetsmiljörätten. Natalie och Catharina beställer.

Catharina redovisar uträkningen för kommande anslag till sektionerna enligt det utskickade underlaget.

Beslut: Styrelsen beslutar om anslag för 2025 till sektionerna enligt nedan:

Sektion	Medlemsantal 2024-10-31	X20 kr x12 mån. =
Nord	931	240 kr
Syd	973	223 400 kr
Väst	509	233 520 kr
		122 160 kr

§ 6 Rapporter från verksamheten

Sanna rapporterar kort från senaste Verks-MBL.

Alena ser att vi lyfter frågan om förvarsverksamheten, då beläggningen ökar och att det har blivit att tuffare och råare klimat. Slutrapport ska ske under våren.



Styrelsen diskuterar förhandlingar kring OB tillägg, endagstraktamente samt lokalt avtal om beredningsgrupp. Fredrik och Magnus får i uppdrag att titta närmare på detta. Vi kommer påkalla förhandling under februari.

Magnus rapporterar kort från förra löneforum. Årshjulet har blivit årsprocess men inga ändringar utan processen blir densamma. Frågan om fackliga löner togs upp, att man bör bli bedömd utifrån sina faktiska arbetsuppgifter. Sanna lyfte om befattningsstrukturen, nylönesättning och bedömningsskalan. Nytt möte sker i februari.

Rättsväsendenätverkets träff i november, kort rapport från Magnus och Fredrik.

Anna rapporterar kort från Kristianstad.

Magnus går igenom utvärderingen RALS 2024 och styrelsen för diskussion. Underlaget läggs in i vår P: katalog.

§ 7 Arbetsmiljö

Sanna informerar att den digitala arbetsmiljön kommer vara i fokus på nästa Verks-SK den 5 februari. Ingen medarbetarenkät under 2025 utan blir till våren 2026.

Magnus frågar om uppföljningen av SAM, Sanna skickar in frågan till Ag. Nästa styrelsemöte tittar vi på vad som ska följas upp i SAM.

Styrelsen diskuterar Statens servicecenter och deras övertagande av flertalet arbetsuppgifter samt hur detta kommer att påverka vår egen personal.

Sanna tar upp frågan gällande tystnadsplikt/sekretess och att Ag ofta hänvisar till detta i deras information. Styrelsen diskuterar och kan konstatera att det inte finns något stöd för detta utan vi behöver informera och förankra med våra medlemmar som vi företräder.

§ 8 Övriga frågor

Inga övriga frågor är anmälda

§ 9 Nästa möte

14-15 januari 2025

§ 10 Mötets avslutande med reflektion

Sanna tackar alla för deltagandet och avslutar mötet.

Sanna Norblad
Ordförande

Jessica Saverstam
Sekreterare